
Protokoll nr 15/2024 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte via Teams med Specialklubben för Shih-Tzu 2024-12-02 
 
Närvarande: Ordförande Petra Forslund, ordinarie ledamöter Victoria Frimodig, Katina 
Wiberg, Yvonne Rask, suppleant Lillvi Dellgren 
 
Ej anmält förhinder: Rose-Marie Johansson, Anette Håkansson, Leslie-Anne Bergqvist och 
Nina Lundblad. 
 
Alla hade inte reflekterat över att dagens möte är en måndag i stället för tisdag och var 
därför uppbokade på andra aktiviteter. 
  
1. Mötets öppnande 
Ordförande Petra Forslund öppnade möte och hälsade alla deltagande välkomna 
 
2. Val av protokollförare  
Lillvi Dellgren valdes till protokollförare 
 
3. Val av justerare 
Yvonne Rask utsågs till justerare jämte ordföranden 
 
4. Fastställande av dagordning 
Fastställde dagordningen med tillägg: 
8. Foldern och bildspel Rasmontern, Plats årsmötet, nytt namn 
 
5. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll nr 14 gicks igenom. 
3 stavfel rättades och efter korrigering lades det till handlingarna. 
 
6. Rapporter 
a. Ekonomisk rapport 
Styrelsen har inte fått någon ekonomiska rapport. 
 
b. Rapport från ordförande 
Petra har tömt förrådet på jobbet som fram till idag hade en pallplats. Nu trängs SST:s 
skrifter, utställningsmaterial, gamla exemplar av Bulletinen, Championböcker och allt möjligt 
annat i Petras pannrum. Hon vill att så många som möjligt av dem som bor i närområdet 
träffas i januari för att gå igenom allt. 
 
c.  Rapport från sekreteraren 
Fått förfrågan om om det finns något hälsoprogram för rasen inom avel. 
SST:s valberedning har blivit kontaktad av ordföranden med information om årsmötet . 
Skickat 1 domarkompendie till intresserad. 
Svarat 2 medlemmar om att styrelsen inte ser det lämpligt att de bemannar rasmontern i 
Stockholm. Efter all smutskastning av styrelse och medlemmar på Facebook bl a har 
styrelsen skickat in 1 anmälan  med underlag till SKK:s Diciplinnämnd. En medlem har blivit 



av med sin faktura på medlemskap för nästa årr. Viktoria kontaktar henne så hon får hjälp. 
Medlem undrar om vi inte kan lägga in länkarna från SKK på kritikerna på hemsidan. Enligt 
Katina ska det gå att lösa. 
 
d. Rapport från medlemskordinatorn 
Skickat ut medlemslistorna till styrelsen. 
330 medlemmar. 2 mindre än förra månaden. 
 
e. Rapport från AU 
Inget att rapportera 
 
f. Rapport från AK 
ingen rapport idag. 
 
g. Rapport  från UK 
Domaren i Sandviken 2025 var inte behörig på Shih Tzu. Yvonne kollar upp om de har någon 
annan. 
Det har varit en lugn månad eftersom våra utställningar för i år är avklarade. 
Yvonne har varit i kontakt med Dogpaws N Show AB angående administrativt samarbe med 
våra utställningar. Har fått ett utdrag från den offerten som avtalet med SDHK bygger på. 
Utställning enligt nya digitala system. 
Och de har verkligen tänkt på allt. Framöver anmäler man även till våra egna utställningar 
på SKK. Det ser mycket bra ut. 
Beslut: Styrelsen beslutade att säga ja till Dogpaws N Show AB och kommer att använda oss 
av dem framöver. 
 
h. Rapport från tidningsgruppen 
Tidningen börjar bli klara, senaste verisonen är skickad till Petra för kontroll. 
Förhoppningsvis kan den skickas till tryckeriet nu i veckan. Den ser bra ut. 
Gruppen kan be någon av de 2 som var intresserade att skrriva något till nästa nummer av 
Bulletinen. Vi behöver även någon som hjälper till att jaga artiklar och annat material. 
 
i. Rapport från PR-ansvarig 
Katina har efterlyst bilder med hund och julmotiv även en liten presentation av hunden till 
Adventshunden på Facebook och Instagram. Ny bild till varje advent. 
Valphänvisningen ska moderniseras och uppdateras. Katina har idag fixat så en medlems 
valpannons ligger ute på valphänvisningenpå hemsidan. Medlemmen har väntat på den. 
Lagt ut information om Rasmontern i Stockholm. 
 
j. Rapport från kennelregistret 
Inget att rapportera. 
 
k. Rapport från aktivitetsansvarig 
Inget att rapportera, 
 
7. Svenska Kennelklubben 
Inbjudan till SKK:s Organisationskonferens 15-16 mars 2025 



Sista anmälan 10 januari 2025. Skickat till styrelsen 
Sammanställning för omröntgen avseedne HD och ED för 2023. Skickat till AK 
EDK hat tagit beslut om att utskick av domarkompendier inför exteriördomarkonferens kan 
göras digitalt. Skickat till styrelsen. 
Information om Stockholms Hundmässa 14-15 december. Katina lägger ut på Facebook och 
Instagram. 
 
Från SKK Svante Frisk: Korrekt rapport om hund som visat oacceptabelt beteende. Skickat till 
UK 
 
Från SKK Lotta Olsson: Sammanställning Shih Tzu EDK. Skickat till AK 
 
Från SKK: Det kommer inte att bli valpklass 4-6 månader på SKK:s utställningar. Skickat till 
UK. 
 
8. Bordlagda frågor från tidigare möten 
Foldern om Shih Tzu är klar. Leslie-Anne hämtar foldern, domarkompendier, 
championboken del 5 och lite godis hos Petra att ta med till Rasmontern i Stockholm. Leslie-
Anne har tänkt ha ett rullande bildspel så lite i sista sekunden la vi ut på Facebook om att vi 
önskar få in lite foton på hundar som kan rulla. 
 
Ordinarie årsmötet 16 mars 2025 är bokat på First Hotel i Jönköping. Får bestämma någon  
programpunkt att ha efter årsmötet. 
 
9. Bulletinen/tidningsgruppen 
Årskrönikan är aktuell nu i Bulletinen nr 1. Titta på nr 1 2024. Behöver den revideras. Ska vi 
lägga till eller ta bort något. Topplistorna skickas till Katina. 
 
10. Utställning/tävling 
Alla utställningar för 2024 är klara. Väntar nu på den ekonomiska sammanställningen. 
 
11. SST/SDHK 
Petra pratar med Agnes om ett förslag på mötesordföranden på vårt årsmöte. 
Katina tror att Linnea kan hjälpa till med att fixa vår logga. 
 
12. Medlemsmöten 
Ändrad datum till medlemsmötet då ingen från AK kunde närvara. Ny datum 28 november kl 
19. 
 
13. SST:s Avelskonferens 
Fick info om Boas. Vi får testa men kan inte lämna resultat. Vi kollar upp om man kan lämna 
resultatet efterhand.  
 
14. Beslut 
Beslut: Styrelsen beslutade att säga ja till Dogpaws N Show AB och kommer att använda oss 
av dem framöver. 
 



 
15. Övriga frågor 
Anette har fått ta emot samtal angående att det inte händer något med valphänvisningen 
fastän det var uppe på medlemsmötet till diskussion, skickat underlag till sekreteraren som 
skickat det vidare till AK. Medlem i AK öppnar mailet och säger att vi fixar detta med en gång 
men inget hände. Anette undrar varför? så här får det inte gå till. Valphänvisningen ska 
skickas till AK som kontrollerar att den har rätt till att ligga på hemsidan. Därefter skickar AK 
den till Katina som lägger ut den. Vi måste absolut bli bättre på detta! 
 
16. Nästa möte 
Nästa möte 7 januari 2025. Om för många har förhinder kan vi ta 8 januari i stället. 
Rapporterna skickas in senast dagen innan. 
 
17. Avslutning 
Ordförande tackade för ett trevligt möte och avslutade mötet 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………….    …………………………………… 
Protokollförare     Justeras 
Lillvi Dellgren      Yvonne Rask 
 
 
 
……………………………….. 
Justeras 
Petra Forslund 
Ordförande 


